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The Tempera Quartet
Laura Vikman, skrzypce
Silva Koskela, skrzypce
Tiila Kangas, altówka
Ulla Lampela, wiolonczela 

Tempera Quartet, założony w roku 1997, szybko osiągnął znaczącą pozycję wybitnego zespołu w swej rodzimej Finlandii. Zespół zdobył także uznanie poza krajem i w sezonie 2000/2001 został wybrany do programu „Rising Stars” („Wschodząca Gwiazda”) prowadzonego przez European Concert Hall Organization. Zaaowocowało to udanymi debiutanckimi recitalami Kwartetu w takich salach, jak Carnegie Hall w Nowym Jorku, Wigmore Hall w Londynie, Musikverein w Wiedniu, Concertgebouw w Amsterdamie, Palais des Beaux-Arts w Brukseli, Cité de la Musique w Paryżu, Filharmonii Kolońskiej, ateńskiej Concert Hall oraz Symphony Hall w Birmingham. 

Tempera Quartet występował na najważniejszych festiwalach muzyki kameralnej w Finlandii – wśród nich festiwale w Kuhmo, Helsinkach, Turku i Naantali. W roku 2001 Zespół nominowany został przez stowarzyszenie Festiwale Finlandii do nagrody „Młody Artysta Roku”. Kwartet ma napięty harmonogram międzynarodowych koncertów, występował już w Niemczech, Rosji, Austrii, Wielkiej Brytanii, Szwecji, Szwajcarii, Rumunii, Hiszpanii, Belgii, Luksemburgu, na Litwie, w Turcji, Grecji, Czechach, Japonii i Zjednoczonych Emiratach Arabskich. W latach 2004-2007 Tempera Quartet był odpowiedzialny za artystyczny kształt Festiwalu Muzyki Kameralnej Riihimäki Summer Concerts. Ich nagranie kompletu dzieł napisanych na kwartet smyczkowy przez Jeana Sibeliusa (dla BIS Records), zawierające kilka utworów wcześniej nie utrwalonych, jak również ich najnowsze wydawnictwo zawierające X. oraz XI Kwartet smyczkowy Pehra Henrika Nordgrena (dla ALBA Records) spotkały się z ogromnym uznaniem. 

Tempera Quartet zdobywał swoje wszechstronne wykształcenie podczas studiów w Sibelius Academy w Helsinkach, Edsberg Music Institute w Szwecji oraz w Royal College of Music w Londynie. 

Laura Vikman gra na skrzypcach Andrei Guarneriego (1680), Tiila Kangas na altówce Felice Guadagniniego (1856) a Ulla Lampela na wiolonczeli Claude’a Pierray’a (1714), wypożyczonych przez Fińską Fundację Kulturalną (Suomen Kulttuurirahasto).
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The Tempera Quartet
Laura Vikman, violin
Silva Koskela, violin
Tiila Kangas, viola
Ulla Lampela, cello 

The Tempera Quartet, formed in 1997, rapidly gained prominence as an outstanding ensemble in its native Finland. The ensemble has also been hailed elsewhere and for the 2000/2001 season the quartet was selected for the “Rising Stars” scheme of the European Concert Hall Organization. This resulted in successful début recitals at the Carnegie Hall in New York, the Wigmore Hall in London, the Musikverein in Vienna, the Concertgebouw in Amsterdam, the Palais des Beaux-Arts in Brussels, the Cité de la Musique in Paris, the Cologne Philharmonie, the Athens Concert Hall and Symphony Hall, Birmingham. 

The Tempera Quartet has performed at most Finnish chamber music festivals – among them the Kuhmo, Helsinki, Turku and Naantali festivals – and the ensemble was nominated by the ‘Finland Festivals’ organization as Young Artist of the Year in 2001. The quartet has a busy international concert schedule, having toured in Germany, Russia, Austria, the UK, Sweden, Switzerland, Romania, Spain, Belgium, Luxembourg, Lithuania, Turkey, Greece, Czech Republic, Japan and the United Arab Emirates. From 2004 until 2007 the Tempera Quartet was responsible for the artistic direction of the Riihimäki Summer Concerts chamber music festival. Their complete recording of Jean Sibelius’s works for string quartet (BIS Records), including several world première recordings, as well as their recent recording of Pehr Henrik Nordgren’s 10th and 11th string quartets (ALBA Records) have met with great acclaim. 

The Tempera Quartet has had a broad musical education with studies at the Sibelius Academy in Helsinki, the Edsberg Music Institute in Sweden and the Royal College of Music in London.

Laura Vikman plays on an Andrea Guarneri violin (1680), Tiila Kangas a Felice Guadagnini viola (1856) and Ulla Lampela a Claude Pierray cello (1714) kindly lent by the Finnish Cultural Foundation.
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Das Tempera Quartett
Laura Vikman, Violine
Silva Koskela, Violine
Tiila Kangas, Viola
Ulla Lampela, Cello 

Gegründet in 1997, hat das Finnische Tempera Quartett in kurzer Zeit international viel Aufmerksamkeit erregt. In Saison 2000/2001 wurde das Quartett ausgewählt für “Rising Stars”. In der mit dieser Wahl verbundenen Konzerttournee waren sie u.a. zu Gast im Wiener Musikverein, Wigmore Hall, Concertgebouw Amsterdam, Palais des Beaux-Arts Brussel, Cité de la Musique Paris, Kölner Philharmonie, Carnegie Hall. 

Seinen besonderes künstlerisches Profil entlehnt das Tempera Quartett einem ausgewogenen, ausgeglichenen Klang und der musikalischen Vollendung, gepaart mit einer deutlichen eigenen Interpretation. 

Das Tempera Quartett hat eine festen Platz bei den meisten Finnischen Festivals, wie z.B. Kuhmo, Helsinki Festival, Turku und Naantali. Das Quartett ist von Finland Festivals als Young Artists of the Year gewählt. Zahlreiche Konzertreisen haben das Quartett nach Deutschland, Russland, Österreich, England, Schweden, Holland, Japan, Türkei, Griechenland, Spanien, Belgien, Luxemburg und Rumenien geführt. 

In den Jahren 2004-2007 war das Quartett verantwortlich für die künstlerische Leitung des Riihimäki Kammermusikfestivals. 

Die Einspielung der kompletten Streichquartett Werke von Jean Sibelius (BIS Records), etliche Aufnahmen von Weltpremieren und auch die Einspielung der Streichquartette nr. 10 und nr. 11 von Pehr Henrik Nordgren (ALBA Records) sind mit großer Anerkennung empfangen. 

Das Tempera Quartett hat seine musikalische Ausbildung an der Sibelius Akademie in Helsinki, dem Edsberg Institut in Schweden und dem Royal College of Music in London genossen.

Laura Vikman bespielt eine Violine von Andrea Guarneri (1680), Tiila Kangas eine Bratsche von Felice Guadagnini (1856) und Ulla Lampela ein Cello von Claude Pierray (1714).
